



To whom it may concern.

Introduction letter/

Dear Sirs.

We are glad to present to your attention our factory, CJSC «NPO-AHTUBA», located on the south of Russia, in Volgograd region. It was established in 2005 as the scientific – production enterprise to produce the follow goods:

- Rolls for preheating and heat treatment furnaces, dia 66-630 mm;
- Centrifugal cast pipes, dia 66-900 mm, wall thickness 6-120 mm, length up to 6300 mm;
- RTS - radiant tubes section, dia 70-320 mm ( U,W,P-type, single-end tubes).
- Hear resistant alloyed rider bricks.

We are able to produce our goods from heat resistant alloys, carbon steels, grey iron according DIN 1.4848; DIN 1.4852; DIN 1.4855; DIN 1.4879 and its analogues.

Our facilities are able to cover huge range of sizes, modifications and steel grades of above mentioned products.

We have:

- 2 induction furnaces 1,5 mt and 0,5 mt capacity of each;
- 2 horizontal centrifugal casting machines, machining equipment, welding systems;
- high level quality control system.

Our main customers are the most famous plants and companies of CIS , such as Mechel, TMK, VSMPO AVISMA, CHMZ, CHTPZ and others.

Our quality management system is certified by TUV according ISO 9001.

We kindly ask you send us technical documentation about your current tools (drawings, data sheet of steel grade) to prepare the draft offer from our side.

Very appreciate your soonest reply.

Best regards

Portaresko Konstantin

Export sales manager

CJSV NPO- Ahtuba

www.npo-ahtuba.ru, info@npo-ahtuba.ru, 8(84479)5-41-60





ЗАО «НПО «АХТУБА»  
404143 Волгоградская область,  
р.п. Средняя Ахтуба,  
ул. Кузнецкая, 26

тел.+7 (8447) 954-160  
факс +7 (8447) 954-160  
info@npo-ahtuba.ru  
www.npo-ahtuba.ru

Презентационное письмо.

Уважаемые господа.

Мы рады представить Вам наш завод, ЗАО «НПО» «Ахтуба», расположенный на юге РФ, в Волгоградской области. Завод был основан в 2005 году как научно-производственное предприятие по изготовлению следующих товаров:

- Печные ролики, диа 66-630 mm;
- Центробежно-литые трубы, диа 66-900 mm, толщина стенки 6-120 мм, длина до 6300 мм;
- Радиантные трубы диа 70-320мм ( U,W,P-образные).
- Реторты

Продукция изготавливается из жаропрочных сталей и согласно стандартам DIN 1.4848; DIN 1.4852; DIN 1.4855; DIN 1.4879 и их аналогам.

Наши мощности включают себя следующее;

- 2 индукционные печи 1,5 т and 0,5 т емкостью соответственно;
- 2 горизонтальные машины центробежного литья, оборудование для мех. обработки и сварки.

Нашими клиентами являются ведущие предприятия СНГ, такие как «Мечел», «ТМК», «ВСМПО Ависма», «ЧМЗ», «ЧТПЗ».

Система менеджмента качества подтверждена сертификатом TUV ISO 9001.

В случае вашей заинтересованности в снабжении вашего предприятия нашими продуктами, просим вас прислать техническую документацию для проработки предложения.

В ожидании ответа остаемся.

С уважением,

Портареско Константин

Экспорт-Менеджер

ЗАО «НПО «АХТУБА»

www.npo-ahtuba.ru

8(84479)5-41-60

+79020953028

ИНН 3428984668 КПП 342801001

р/сч 40702810911160102909 в Отделении №8621 Сбербанка России г. Волгоград

